
Z Á P I S N I C A 

z 25. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Andovciach dňa 12.12.2024, 

konaného v kultúrnej sále obce Andovce. 

 

 

Prítomní:          starosta obce, 

                          poslanci OZ dľa prezenčnej listiny    

                                             

 

1/ Otvorenie zasadnutia  

 

25. zasadnutie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce privítaním prítomných. 

Program: 

 

1./    Otvorenie zasadnutia 

2./    Určenie overovateľov zápisnice, návrhovej komisie a zapisovateľa 

3./    Program zasadnutia obecného zastupiteľstva  

4./    Pripomienky a dopyty obyvateľov obce  

5./    Prerokovanie prevodu majetku  vo vlastníctve obce parc. č. 270/11 v celkovej  

        výmere 35 m2 

6./   VZN č. 6/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné       

       stavebné  odpady 

7./   Pridelenie obecných nájomných bytov 

8./   Žiadosť o finančnú dotáciu na školský rok 2024/25 – CVČ Nové Zámky 

9./   Zmena rozpočtu obce č. 9/2024 

10./ Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2025-2027 

11./ Rozpočet obce na rok 2025 

12./ VZN č. 7/2024 o vyhlásení záväzných častí  ÚP obce Andovce 

13./ Schvaľovanie ÚP Andovce 

14./ Interpelácia poslancov 

15./ Rôzne 

16./ Diskusia  

17./ Záver 

 

 

Starosta obce skonštatoval, že prítomná je nadpolovičná väčšina poslancov, takže zasadanie je 

uznášaniaschopné.  

k bodu 2/ 

Do mandátovej a návrhovej komisie navrhol členov v zložení: Ing. Jozef Cseri, Ing. Miroslav 

Tamáš 

 



Hlasovanie k uzneseniu č. 282/12122024: 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Viktor Kiss, Alexander Puss 

 

Hlasovanie k uzneseniu č. 283/12122024 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

Za zapisovateľku starosta obce určil Helenu Nagyovú 

Hlasovanie k uzneseniu č. 284/12122024: 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie 

 

k bodu 3/ 

Starosta oznámil, že program zasadnutia poslanci obdržali a bol zverejnený aj na webovej 

stránke obce.  

Hlasovanie k uzneseniu č. 285/12122024-program zasadnutia OZ bez zmien podľa 

predloženej prílohy 

 
Za predložený návrh: 0 

   

Proti: 8 /Ing. Csemezová Natália, Ing. Cseri Jozef, Gejza Jóba, Viktor Kiss,  Mgr., Zuzana 

Kuzmická, Martin Opálený, Alexander Puss, Peter Puss, Ing. Miroslav Tamáš/     

 

Zdržal sa: 0   

Uznesenie nebolo  schválené.  

 

Starosta obce navrhol vypustiť bod 7/ Pridelenie obecných nájomných bytov a nahradiť ho 

rokovacím bodom – prenájom obecných garáží 



 

Hlasovanie k uzneseniu č. 286/12122024 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

O 17,40 hod. sa na zasadnutie OZ dostavil poslanec. p. Alexander Puss 

 

k bodu 4/ 

Do pripomienok a dopytov obyvateľov sa prihlásili:  

- p. Mária Ballová - sťažovala sa na svojich susedov, ktorých strom zatieňuje jej dom, 

brečtan na susedovom dvore rastie na jej múre a prerastá až na jej povalu 

Starosta sľúbil preverenie tohoto stavu. 

- p. Miroslav Czabány – žiadal poslancov, aby hovorili zreteľne, nakoľko na 

kamerovom zázname nie je rozumieť, čo hovoria 

- p. Anna Laky- sťažovala sa na havarijný stav kotlov v obecných nájomných bytoch 

a žiadala o nápravu. Rozpočet je schválený na výmenu kotlov v nájomných bytoch 

nad škôlkou, ale skôr by sa mali meniť kotle v treťom vchode na Hlavnej ulici. Byty 

nad MŠ boli postavené neskôr 

Poslankyňa Ing. Csemezová – rozpočet na nasledujúci rok zatiaľ nie je schválený 

Mgr. Kuzmická -žiadali sme od starostu obce zoznam najviac poruchových kotlov, 

ktorý nedostali, aby prehodnotili, kde je najviac nutné kotle vymeniť 

- p. Magdaléna Baloghová – zaujímalo by ju, prečo podľa nového územného plánu  jej 

parcela bola zaradená do intravilánu obce a synova nie napriek tomu, že je to len o 18 

metrov ďalej. 

Starosta obce-takýto bol aj pôvodný návrh, pripomienkovacie obdobie k novému ÚP 

trval 1 mesiac, toto obdobie ste nevyužili. Dali ste pripomienku 2 mesiace po termíne, 

napriek tomu som túto pripomienku osobne zobral do Nitry, čo však po uplynutí 

pripomienkovacieho obdobia nebolo akceptované. Tento stav sa dá riešiť len 

dodatkom k ÚP. 

Poslanec p. Kiss – riešiť sa to dá len tak, ako tvrdí p. starosta, na to sú legislatívne 

postupy. 

Hlasovanie k uzneseniu č. 287/12122024: 

Za  predložený návrh: 9 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie 



 

k bodu 5/ 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo prevod vlastníctva nehnuteľného majetku vo 

vlastníctve obce parc. č. 270/11 v celkovej výmere 35 m2 za kúpnu cenu 350,00 € kúpnou 

zmluvou z dôvodu hodného osobitného zreteľa v prospech: PhDr. Andrea Baloghová, rod. 

Šebíková, bytom: Nábrežná 4558/83, Nové Zámky, občianka Slovenskej republiky a Ivan 

Šuráni, rod. Šuráni, bytom: Šoltésovej 5099/21, Nové Zámky občan Slovenskej republiky. 

 

Hlasovanie k uzneseniu č. 288/12122024 

Za  predložený návrh: 9 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

Hlasovanie k uzneseniu č. 289/12122024 

Za  predložený návrh: 9 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

k bodu 6/ 

Nasledujúcim bodom  rokovania bolo prejednanie a schválenie návrhu Všeobecne záväzného 

nariadenia č. 6/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady. 

Poslankyňa Ing. Csemezová oboznámila prítomných, že oproti zverejneného  návrhu  

Všeobecne záväzného nariadenia /VZN/ č. 6/2024 navrhli zmenu na zníženie vekovej hranice 

fyzickej osoby miesto 65 rokov na 62 rokov, pričom sa neprizná zníženie dane pokiaľ bude 

mať nedoplatok voči obci osoba žijúca v domácnosti zvýhodneného daňovníka. Tento postup 

zdôvodnila tým, že nedoplatky na daniach sú enormne vysoké. Zároveň zdravotne zvýhodnení 

daňovníci musia svoj zdravotný stav každý rok vydokladovať. Poslanci navrhujú možnosť 

platby v hotovosti do pokladne obecného úradu limitovať do 100,00 € na jedno rozhodnutie. 

Ďalej navrhujú podľa zákona zverejniť zoznam dlžníkov s dlžnou sumou vyššou ako 160,00 € 

na úradnej tabuli a webovej stránke obce.                                                                        

Obyvateľ obce p. Mgr. Kiss-tieto námietky sú právne irelevantné, obec nemôže limitovať 

platbu v hotovosti, ani trestať zvýhodneného daňovníka za rodinného príslušníka, ktorý si 

nesplnil daňovú povinnosť. 

Obecné zastupiteľstvo navrhlo hlasovať o Všeobecne záväznom nariadení s pripomienkami 

Ing. Csemezovej okrem možnosti platby v hotovosti do 100,00 €. 

 



Hlasovanie k uzneseniu č. 290/12122024 

Za  predložený návrh: 9 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Uznesenie bolo  schválené trojpätinovou väčšinou prítomných poslancov. 

Hlasovanie k uzneseniu č. 291/12122024 

Za  predložený návrh: 9 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

k bodu 7/ 

Starosta oboznámil prítomných, že sa uskutočnilo stretnutie poslancov s nájomníkmi 

obecných garáží a došlo k vzájomnej dohode o výške nájomného za garáže, ktoré bude činiť 

30,00 €/mesiac počnúc 01.01.2025. 

Hlasovanie k uzneseniu č. 292/12122024 

Za  predložený návrh: 9 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

Hlasovanie k uzneseniu č. 293/12122024 

Za  predložený návrh: 9 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

k bodu 8/ 

Ďalším bodom programu bola žiadosť Mesta Nové Zámky o finančnú dotáciu na školský rok 

2024/25 pre CVČ Nové Zámky. Poslanec Ing. Cseri podotkol, že poskytnutie financií  

nežiadajú deti, ale Mesto Nové Zámky. Vzhľadom k nepriaznivej finančnej situácii obce 

neodporúča uznesenie schváliť. 

 

 



Hlasovanie k uzneseniu č. 294/12122024 

Za  predložený návrh: 0  

Proti: 6 /Ing. Csemezová Natália, Ing. Cseri Jozef, Gejza Jóba, Viktor Kiss, Peter Puss,       

Ing. Miroslav  Tamáš/ 

 

Zdržal sa: 3 /Alexander Puss, Mgr. Zuzana Kuzmická, Martin Opálený/ 

Predložený návrh nebol  schválený 

 

k bodu 9/ 

OZ prerokovalo na základe príslušných ustanovení zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy znení neskorších predpisov zmenu rozpočtu č. 9/2024 podľa 

predloženého návrhu rozpočtu č. 9/2024 

 

Hlasovanie k uzneseniu č. 295/12122024 

Za predložený návrh:  9 poslanci  proti:  0           zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. 

 

 

k bodu 10/ 

Hlavná kontrolórka predniesla Obecnému zastupiteľstvu stanovisko hlavného kontrolóra 

k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2025-2027, čo OZ vzalo na vedomie. 

Hlasovanie k uzneseniu č. 296/12122024 

Za predložený návrh: 9 poslanci  proti: 0             zdržal sa: 0  

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. 

 

O 18,45 hod. opustil rokovaciu sálu poslanec p. Alexander Puss 

 

k bodu 11/ 

Prejednanie a schválenie návrhu rozpočtu obce Andovce na rok 2025 navrhla poslankyňa    

Ing. Csemezová odročiť z dôvodu, že finančná komisia dostala od členov iných komisií rôzne 

požiadavky na zapracovanie do rozpočtu obce, ešte nepoznáme  výšku podielových daní na 

rok 2025,  rozpočet na rok 2025 sa sfinalizuje v priebehu januára. Starosta dal hlasovať za 

odročenie tohto bodu. 

Hlasovanie k uzneseniu č. 297/12122024 

Za predložený návrh:  8 poslanci proti: 0               zdržal sa: 0 

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

 

Hlasovanie k uzneseniu č. 298/12122024 

Za predložený návrh:  8 poslanci proti: 0               zdržal sa: 0 

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 



 

 

 

k bodu 12/ 

Poslane p. Kiss navrhol odročiť bod 12/ Schválenie návrhu VZN č. 7/2024 o vyhlásení 

záväzných častí ÚP obce Andovce. 

Hlasovanie k uzneseniu č. 299/12122024 

Za predložený návrh:  8 poslanci proti: 0               zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

 

k bodu 13/ 

Ing. Csemezová informovala prítomných, že na pracovnej porade sa rokovalo o návrhu 

územného plánu obce a poslanci čakajú na  vyjadrenie právnika k výmene pozemkov pre 

kupcov Mgr. Vassa a p. Gallu. Po vyjadrení právnika zaujmú stanovisko k tejto problematike. 

Z tohto dôvodu by bolo vhodné tento bod odročiť. 

Hlasovanie k uzneseniu č. 300/12122024 

Za predložený návrh:  8 poslanci proti: 0               zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

k bodu 14/ 

Do interpelácie  sa prihlásili poslankyňa Ing. Csemezová – informovala sa o stave budovania 

cyklotrasy. Starosta sa vyjadril, že zazmluvnená firma sa vyjadrila, že  nastupuje dňa 7. 

januára. 

k bodu 15/ a 16/ 

Úplné znenie programového bodu 15./ a 16./   ako aj celého priebehu 25. zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva je verejne dostupné na kamerovom zázname na facebookovej 

stránke obce Andovce.  

Záver: 

Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania starosta obce sa prítomným poďakoval za účasť  

a a poprial všetkým pokojné prežitie  sviatkov a šťastný Nový rok. 

                                                     

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

 

 

                                                                                            Peter Puss                                                  

                                                                                          starosta obce       

                                         

 



Overovatelia:         Viktor Kiss                                           ................................................. 

                               Alexander Puss                                             ................................................. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


